
 لارستان
 برگزاري جشن اعياد شعبانيه 

 در اداره كل راه و ترابري لارستان
به گزارش روابط عمومي اداره كل راه وترابري لارستان، مراسم جشني 
با حضور مسئولين، معاونين وكليه رؤساي ستادي و كاركنان ايـن اداره    

 .واقع در اداره كل برگزار گرديد) ع( كل در مسجد امام جعفر صادق
ايــن مــراســم   
ــا       ــراه ب ــم ه
بـــرگـــزاري  
ــارت  زيـــــــ
عــاشــورا  و     
وارث و        
مولودخوانـي  
ــش      ــخـ و پـ
شيريني بـيـن     

 .همكاران بود
لازم بـــــه      
ذكراست بـه    

وروز جانـبـاز از     )  ع( مناسبت ميلاد با سعادت حضرت ابوالفضل العباس
سال دفـاع   8جانبازان شاغل در اين اداره كل به خاطر رشادتهاي آنها در 

مقدس با لوح تقدير و اهداي جوايزي از طرف مهندس عـلـي امـيـري       
 .مدير كل راه وترابري لارستان قدرداني به عمل آمد

گفتني است در پايان اين مراسم از فرزندان همكاراني كه نام مـبـارك     
 .حسين ، ابوالفضل وسجاد را دارا بودند با اهداي جوايزي تقدير شد

 ريزني
 راهپيمايي عفاف و حجاب بعد از نماز جمعه

 در ني ريز 
همزمان باسراسر كشور بعد از نـمـاز       :  عليرضا مقدسي/  سرويس خبري

 17در راهـپـيـمـايـي           دشمن شكن جمعه هزاران نفر از حافظان حجاب
تيرماه كـه     
به مناسـبـت   
روز حجاب 
و عفـاف ،    
شـــركـــت  

 . كردند
در پايان اين 
ــم   ــراســ مــ
شـــركـــت  
كنندگان بـا  
ــت  ــرائــ قــ

اي قطعنـامـه  
خواستار برخورد مسؤولين با افراد مخل امنيت اخلاقي و اجـتـمـاعـي         

 .جامعه و خواستار برخورد جدي با بدحجابي شدند

 ميليون ريال تسهيلات  600ميليارد و  5پرداخت 

 به دانشجويان واحد ني ريز 
به گزارش روابط عمومي دانشگاه آزاد اسلامي واحد ني ريز، صنـدوق  

 89-90رفاه دانشجويان اين واحد دانشگاهي در نيمسال دوم تحصيلـي    
ميليون ريال تسهيلات به دانشجويان متـقـاضـي     600ميليارد و  5بيش از 

  .پرداخت نموده است
حائم رئيس صندوق رفاه دانشجويان واحد ني ريز ضمن اعلام اين خبـر  

اين تسهيلات در قالب وام   :  در گفتگو با خبرنگار خبرگزاري آنا افزود
هاي بلند مدت، ميان مدت و كوتاه مدت بازپرداخت شـهـريـه و وام          

 . دانشجوي متقاضي پرداخت شده است 1327ازدواج به 
هاي صندوق رفاه دانشجويان مسـاعـدت بـه      وي با بيان اينكه از رسالت 

در نيمسال دوم تحصيلي بـه  :  دانشجويان در پرداخت شهريه است، گفت
 230ميليون ريال وام كوتاه مدت، بـه       105ميليارد و  3دانشجو  754

دانشجـو   334ميليون ريال وام ميان مدت، به  41دانشجو يك ميليارد و 
 108دانشـجـو        9ميليون ريال وام بلند مدت و به    426يك ميليارد و 

 . ميليون ريال وام ازدواج پرداخت شده است

 داوطلب ورود به  540رقابت 

 دانشگاه آزاد اسلامي در واحد ني ريز

به گزارش روابط عمومي دانشگاه آزاد اسلامي واحد ني ريز، آزمـون   
تيرماه همزمان بـا   17و  16سراسري دانشگاه آزاد اسلامي طي روزهاي 

داوطلب در گروه هاي رياضي و فـنـي،    540سراسر كشور و با حضور 
هاي خارجي برگـزار  علوم تجربي، علوم انساني،  هنر، كشاورزي و زبان

  .شد
ريز ضمن اعلام رضا كارگران نماينده تام الاختيار كنكور در واحد ني   

نتايـج آزمـون در       :  اين خبر در گفتگو با خبرنگار خبرگزاري آنا گفت
 نيمه دوم شهريور ماه از طريـق سـايـت مـركـز آزمـون بـه نشـانـي                   

www.azmoon.org  به اطلاع داوطلبان خواهد رسيد . 

 حضور آتش نشانان در محل

 ريزوقوع آتش سوزي مزرعه  در ني 
ــورخ        در مــــ

بر اثـر     90/4/12
ــاطــي     ــي ــي احــت ب

چـهـار   كشاورزان   
هكتار از مـزارع      
گندم درشهرستـان  

ــز       ــي ري دچــار ن
كـه دو    حريق شد 

هكتار آن در آتش 
ايـــن   . ســوخـــت 

آتـش ســوزي بــا      
كمك كشاورزان منطقه و با  استفاده از مـاشـيـن آلات كشـاورزي و           

 .با حضورآتشنشاني مابقي مزرعه  مهارگرديدديگر امكانات 

 درخشش دانش آموز ني ريزي 

 در جشنواره جابربن حيان
خـرداد     15فاطمه حشمتي دانش آموز سال چهارم ابتـدايـي دبسـتـان         

شهرستان ني ريز توانست در جشنواره جابربن حيان به مرحله كشـوري    
 .راه يابد

مدير اين آموزشگاه با اعلام اين خبر ضـمـن تـبـريـك بـه ايشـان و                
 .شان اين افتخار بزرگ را به جامعه فرهنگيان تبريك گفتخانواده

 كلنگ احداث پارك بزرگ  در ني ريز 

 به زمين زده شد
در مراسمي با حضور مهندس ملاحسيني شهردار نـي ريـز و اعضـاي            
شوراي اسلامي شهر و اقشار مختلف مردم نـي ريـز كـلـنـگ پـارك             

 .تفريحي ، گردشگري مسجد جامع كبير به زمين زده شد
مهندس ملاحسيني در اين مراسم با تبريك ميلاد با سعادت امام حسـيـن   

افزود عليرغم اقدامـات انـجـام      )  ع( و ابوالفضل عباس و امام سجاد ) ع( 
شده در شان مردم فهميم ني ريز بالاتر از اينهاست و بايد همـچـنـان در      

. جهت تحقق خواستها و مطالبات آنان از هيچ كوششي فروگذار نـكـرد    
متر مربع آغاز به كـار     3000شايان ذكر است كه اين پارك با مساحت 

 . نموده است

 فسا
 كارشناسي پيوسته  برگزاري آزمون 

 دانشگاه آزاد اسلامي در واحد فسا
به گزارش روابط عمومي دانشگاه ازاد اسلامي واحد فسا هـمـزمـان بـا       
دانشگاههاي سراسر كشور پذيراي داوطلبـيـن در مـقـاطـع كـاردانـي              

اين آزمون در دو نـوبـت صـبـح و           .  ناپيوسته وكارشناسي پيوسته بود
 .تيرماه برگزار گرديد 17و16عصردر روزهاي 

مهندسي، علوم تجـربـي    –لازم به ذكر است اين آزمون گروه هاي فني 
 .كشاورزي، علوم انساني، هنر و زبان خارجه به رقابت پرداختند-

 جذب صددرصدي بودجه پژوهشي

 در دانشگاه آزاد اسلامي واحد فسا 
به گزارش روابط عمومي واحد فسا، دكـتـر   
مدندوست معاونت پژوهشي دانشگـاه آزاد    
اسلامي واحد فسا از جذب صـد درصـدي       

 .بودجه پژوهشي در واحد خبر داد
اين واحد دانشگاهي : ايشان چنين اظهار كرد

 بــراي ســـومــيـــن ســـال مـــتــوالـــي            
تــوانسـت فــعــالـيــت هــاي       ) 89-88-87(  

پژوهشي را سازماندهي نمايد و مـوفـق بـه      
جذب صد در صدي بودجه پژوهشي شـود    

نشانگر انجام فعاليت هاي پژوهشي مداوم و مسـتـمـردر واحـد        كه اين 
 . باشدمي

اين فعاليت ها شامل برگزاري همايش هاي علمي، سمينارهاي تخصصي، 
هاي پژوهشي ومطالعاتي، خريد تجهيزات كارگـاهـي و     حمايت از طرح

آزمايشگاهي، تشويقي مقالات منتشر شده در مجموعه مقالات مـجـلات   
 .باشدمي... و همايش هاي معتبر، انتشار مجله زبان وادبيات فارسي و

 داراب
 :حجت الا سلام صادقي امام جمعه داراب

 مسوولين استان در انتخاب فرمانداران

 ها ضعيف عمل مي كنند شهرستان 
فريضه سياسي عبادي اين هفته شهرستان :  شبنم حقيقت/  سرويس خبري

داراب به امامت حجت الاسلام رضا صادقي با حضور پرشور برادران و   
. خواهران نماز گزار در مصلاي نماز جمعه اين شهرستان اقامه گـرديـد    

خطيب جمعه داراب   در خطبه دوم نماز با اشاره به اين كه مسـئـولـيـن       
استان در انتخاب فرمانداران شهرستان ها بسيار ضعيف عمل مي كـنـنـد      

باز هم بي مديريتي دامن شهرما را گـرفـت و ايـن شـهـر بـي               :  افزود
بلا صاحب رها كردن اين شهرستـان كـه     :  وي اضافه كرد.  فرماندار شد

هر چند ماه از سوي مسوولين استان صورت مي گيرد، كـار درسـتـي        
حجت الاسلام صادقي ادامه داد مردم داراب مردمي متـديـن و     .   نيست

لايتمدار هستند و نمي خواهند همچون بعضي شهرستان ها براي خواستـه  
خود  با اجتماع و اعتراض در محل و مكاني خاص  سوژه و خـوراكـي      

در اين شـهـرسـتـان       :  وي افزود.  براي دشمنان و رسانه هاي بيگانه شوند
نيرو هاي بسيار شايسته و لايق براي پست فرمانداري وجود دارد ولـي      
نمي دانيم چه دستي در كار است كه هر چه فرياد مي زنيم كه فرمانـدار  
بومي مي خواهيم مسئولين امر به خواسته مردم ولايتمـدار ايـن شـهـر         

 .توجه نمي كنند  و آنچه  ميل خودشان است انجام مي دهند
امام جمعه داراب در پايان سخنان خود از پرسنل سخت كوش نـيـروي      

كيلو مواد افيوني و دستگيري سوداگـران   60انتظامي در كشف بيش از 
مرگ تشكر كرد و از آنان خواست كه پيگر مسئله بي حجـابـي و بـد        
حجابي نيز  باشند تا  اين  سوغات منحرف و ضد اسلامي در اين شـهـر     

در پايـان پـس از       .  باشد پياده نشودكه داراي خواهران بسيار مومنه مي
اقامه نماز پر صلابت جمعه خواهران محجبه در اعتراض به مسئلـه  بـد       
حجابي  با حضوري گسترده و پرشور از جلوي مصلاي اين شهرستان تـا  
گلستان شهداي گمنام دست به راهپيمايي زدند و فرياد حجاب و عفـاف  

 .را سر دادند

برگزاري جشن  ميلاد  در حسينيه و نمازخانه 

 شهرستان داراب )ع(محبان حضرت ابوالفضل
به مناسبت ميلاد  مسعود  گل هاي باغ نبوت؛ سيد و سـالار شـهـيـدان          

و برادر وفادار و نـازنـيـنـش حضـرت            )  ع( حضرت ابا عبداالله الحسين 
) ع( ابوالفضل العباس و ولادت با سعادت سيد ساجديـن امـام سـجـاد           

مراسم جشني با حضور پرشور جمعي از مسئوولين و مديران ادارات و     
نهادها و برادران و خواهران نمازگزار در حسينيه و نماز خانـه مـحـبـان       

در اين مـراسـم   .  شهرستان داراب برگزار گرديد)  ع( حضرت ابوالفضل 
ابتدا نماز مغرب و عشا به امامت حجت الاسلام عبـاس مـحـمـدي امـام          
جماعت اين مسجد اقامه شد، در ادامه مهمان ويژه اين برنـامـه حـجـت       

سـيـاسـي       –الاسلام و المسلمين  قدرت اله عباس پور رئيس عقيـدتـي     
منطقه انتظامي استان فارس به ايراد سخناني پرداخت و از هيئت امنـا و     

 .برگزار كنندگان اين جشن  تقدير و تشكر كرد
در پايان اين مراسم،  مداحان اهل بيت عصمت وطهارت بـه مـولـودي       

خواني پرداختند و  اشعار و سروده هاي خود را در وصـف حضـرت         
قرائت نمودند و حـال  ) ع(امام حسين و  ابوالفضل العباس  و  امام سجاد 

و هواي معنوي به اين محفل و مجلس بخشيدند و در بين مولود خـوانـي   
نيز هيئت امنا و خيرين اين نمازخانه با شيريني و شربت و كيك بـزرگ  

 .جشن تولد از حاضرين پذيرايي به عمل آوردند

 مرودشت
 :خدابخش شهبازي مدير آموزش و پرورش مرودشت

 هايبا جديت تمام از برنامه ها و سياست

 آموزش و پرورش حمايت مي كنيم 
اين مطلب را خدابخش شهبازي مدير آموزش و پـرورش شـهـرسـتـان          
مرودشت در جمع كاركنان آموزش و پرورش اين شهرسـتـان كـه در        
مراسم گراميداشت اعياد فرخنده شعبانيه در محل نمـازخـانـه آن اداره        

 .حضور داشتند عنوان كرد
به گزارش روابط عمومي آموزش و پرورش شهرستان مرودشت مـديـر   
آموزش و پرورش اين شهرستان طي سخناني اعياد سعيد شـعـبـانـيـه را        

كسب عنوان اداره برتر اسـتـان تـوسـط         :  تبريك گفت و اظهار داشت
آموزش و پرورش شهرستان مرودشت حاصل سعي و  كوشش جـمـعـي    
همه همكاران پرتلاش و ساعي و استفاده از فرصت هاست كه منجر بـه    

 .كسب اين افتخار گشته است 
وي همچنين در بخش ديگري از سخنان خود ايجاد تحول در آموزش و   
پرورش را  از مهمترين برنامه ها در اين فرصت به دسـت آمـده ذكـر        

با جديت تمام از برنامه ها و سياست هاي آمـوزش  :  كرد و اظهار داشت
و پرورش كه مورد تاكيد مقام معظم رهبري است حمايت مي كنـيـم و     

 .تمام تلاشمان را در اجراي اين برنامه ها بكار خواهيم گرفت 
در بخش پاياني اين مراسم با اهداي لوح تقدير و هدايايـي نـفـيـس از         

نفر كارشناسان اداري كه تلاش آنان در امورات محوله بـيـش    49تعداد 
از انتظار بوده است تجليل شد و طي احكام جداگانه از طرف مديـريـت   
آموزش و پرورش شهرستان فرحناز عمادي به عنوان مـعـاون آمـوزش      
ابتدايي ، سيد محمد هادي سجاديان به عنوان معاون پرورشي و تربـيـت   
بدني ، محمدرضا تقي زاده به عنوان كارشناس مسوول حراست و سيف 

 .اله زارع به عنوان كارشناس امور فضاهاي آموزشي منصوب شدند 
) ع( گفتني است اين مراسم با مولودي خواني محمدپور مداح اهل بيت   

از استان مازندران همراه بود كه صفاي معنوي خاصي به ايـن مـراسـم        
 .بخشيده بود

 خرامه
 :سرپرست فرمانداري خرامه

طرح مسكن مهر اين شهرستان بايد شتاب 

 بيشتري به خود بگيرد
روحيـه بـالا بـه           بايد همه با توان و:  سرپرست فرمانداري خرامه گفت

سمت حل مشكلات حركت كنيم وطرح مسكن مهر اين شهرستان بـايـد     
 .شتاب بيشتري به خود بگيرد

به گزارش روابط عمومي فرمانداري خرامه، داريوش دهقان سرپرسـت  
: فرمانداري خرامه در جلسه بررسي مشكلان مسكن مهر اظـهـار داشـت     

وجود پروژه هاي مسكن مهر كمك مي كند تا از مشكلات مسكـن در    
اين شهرستان كاسته شود و بخش بيشتري از جمعيت بتوانند از مسـكـن       

دستگاههاي اجرايي ذيربط بايد شـرايـط     :  وي بيان كرد  . بهره مند شوند
را طوري فراهم كنند تا بتوان در هفته دولت حداقل از بخشي از طـرح    

 .مسكن مهر در شهرستان خرامه بهره برداري كرد
امـيـدواريـم بـه       :  محمد رضا صفري معاون فرماندار خرامه اظهار داشت

زودي شاهد استفاده مردم از مسكن مهر باشيم و بايد براي بـرون رفـت     
در ادامه الياس كشـاورز رئـيـس      .  از مشكلات حركت جدي انجام دهيم

شهرداري در چار چوب مقررات بـه    :  شوراي اسلامي شهر خرامه گفت
نمايد و به همه مردم تعهد دارد و در فع مشـكـلات   وظيفه خود عمل مي

 .مسكن مهر در همه زمينه آماده همكاري هستيم
در :  اعضاي شوراي اسلامي شهر نيز بيان داشت   صحبت كرمي از ديگر

دولت نهم و دهم يكي از دغدغه هاي جوانان و مردم كه مسكن بـود بـا     
اجراي طرح مسكن مهر به سمت رفع اين مشكل حركت نمود و ما بايـد  

 .دست به دست هم دهيم و اين مشكلات را برطرف نماييم
نماينده هاي تعاوني هاي مسكن نيز درباره مشكلات گاز رسـانـي، آب،     
بودجه مالي، سيستم فاضلاب شهري، پاركينگ و پيمانكاران با مسئـولان  

 .بحث و تبادل نظر نمودند
در پايان نسبت به پرداخت ميزان هزينه حذف پاركينـگ از واحـدهـا        

جـلـسـه بـررسـي        .  ها اتفاق و نظر حاصل شـد مابين شهرداري و تعاوني
مسكن مهر با حضور سرپرست فرمانداري، معاون فـرمـانـدار، اعضـاي       
شوراي اسلامي، شهردار اعضاي اتحاديه هاي تـعـاونـي مسـكـن سـاز،           

 .كارشناسان فرمانداري و جمعي از مسئولان در فرمانداري برگزار شد

 برداشت گياه تريتيكاله از مزارع خرامه

 آغاز شد 
بـراي  :  سرپرست فرمانداري خرامـه گـفـت     

اولين بار برداشت گياه تريتيكالـه از سـطـح        
چهار هكتار از كشتزارهاي شهرستان خـرامـه   

 . آغاز شد
به گزارش روابط عمومي فرمانداري خرامـه  

بنـا  :  داريوش دهقان در اين باره اظهار داشت
به گزارش جهـاد كشـاورزي شـهـرسـتـان،           
وضعيت خشكسالي در شهرستان خـرامـه و       
پيامد هاي ناشي از آن و در جهت افـزايـش     
سطح درآمد كشاورزان ،جهـاد شـهـرسـتـان        

مبادرت به كشت گياه تريتيكاله كه مقاوم به خشكي و كمي آب اسـت  
اين گياه به شدت در مقابل كـم  . هكتار در اين شهرستان نمود 4به ميزان 

تـا   3آبي مقاوم است به گونه اي كه با يك آب كشاورزان قادر هستند 
با توجه به ادامه روند خشكسالـي و    .  تن در هر هكتار برداشت نمايند 4

كمبود شديد آب در شهرستان، جهاد كشاورزي خرامه تصميم دارد در   
 . سال آينده مقدار سيصد هكتار از اين گياه كشت نمايد

دهقان از كشاورزان خواست در راستاي الگوي اصلاح كشت ، بذر ايـن  
گياه را تهيه نمايند و با كشت گياه مقـاوم بـه كـم آبـي و خشـكـي                 
تريتيكاله كه از تلاقي چاودان گندم توليد شده نسبت به تاميـن مـعـاش      

   .خود در راستاي مبارزه با كم آبي و خشكسالي قدم بردارند
 :سرپرست فرمانداري خرامه

گاز رساني به روستاي كفدهك و شهرك ايثار 

 شهرستان خرامه آغاز خواهد شد
در هفته دولت، عمليات گاز رسـانـي   :  سرپرست فرمانداري خرامه گفت

به روستاهاي كفدهك و شهرك ايثار از توابع بخش مركزي شهرسـتـان   
 .خرامه انجام خواهد گرفت

ايـن   به گزارش روابط عمومي فرمانداري خرامه، داريوش دهقـان در      
در بازديدي كه مديرعامل گـاز اسـتـان فـارس از             :  اظهار داشت باره 

شهرستان خرامه نمود، اعتبارات لازم جهت گاز رساني بـه تـعـدادي از        
 .روستاهاي شهرستان خرامه اختصاص داده شد

درصد نفت و گـاز از طـرف            2با تخصيص اعتبار از محل : وي گفت
فرمانداري خرامه و قسمتي نيز از محل اعتبارات شركـت گـاز اسـتـان         

 .مطالعه گاز رساني به تعدادي از روستاهاي شهرستان اجرا خواهد شد
مطالـعـات تـعـداد ديـگـري از             :  سرپرست فرمانداري خرامه بيان كرد

اينچ واقع شده انـد      56روستاهاي شهرستان خرامه كه در مسير خطوط 
 .با توجه به قول مديرعامل شركت گاز استان انجام خواهد گرفت

مسـئـولان   :  نماينده عالي دولت در شهرستان خرامه ابراز اميدواري كرد
هاي موثري براي اختصاص اعتبـار ويـژه در جـهـت            شركت گاز گام

 .تسريع در گازرساني به مناطق محروم شهرستان خرامه بردارند
هاي انجام شده براي تـوسـعـه شـهـرسـتـان          دهقان با اشاره به زيرساخت

در حال حاضر پروژه هاي در  دست اجرا  از پيشرفت فيـزيـكـي    : گفت
هـاي  مطلوبي برخوردار است و  ادارات شهرستان  وظيفه دارنـد طـرح      
  .پيشنهادي خود را براي سال جاري به كميته برنامه ريزي ارائه دهند

سرپرست فرمانداري خرامه با اشاره به محروميت شهرسـتـان در هـمـه         
مسئولان براي رفع مشكلات مردم قدم  بـردارنـد   :  ها  اظهار داشتزمينه

 .و در پاسخگويي به مشكلات مردم سرعت عمل داشته باشند

 فراشبند
 بازديد نماينده مردم فراشبند 

 در مجلس شوراي اسلامي از شهرستان فراشبند
به گفته حميدرضا غلامي مسئـول روابـط     :  بحراني فرد/  سرويس خبري

عمومي فرمانداري فراشبند حجت الاسلام  والمسلمـيـن سـيـد يـونـس           
موسوي سرچشمه نماينده مردم شهرستانهاي فيروزآباد، فراشبند و قـيـر   
و كارزين به اتفاق محمدي فرماندار و تني چند از مسئولين ادارات در   
بازديدي كه از بخش دهرم و روستاي احمد آباد، دولت آبـاد، گـوري       
داشت از نزديك مشكلات عديده آنها كه به واسطه خشكسالـي ايـجـاد      

گرديده بود مورد 
 . بررسي قرار داد

ابتدا با حضور در   
مسجد شهر دهرم، 
فرماندار فراشبنـد  
ضمن خير مـقـدم   
به حجت الاسـلام    
موسوي و تشـكـر   
از مردم همـيـشـه    
در صحنه بـخـش     
دهـــرم، اهـــم      

مشكلات مردم را به سمع ايشان رساند و از مسئولين مربوطه خـواسـتـار    
 .پيگيري امور آنان گرديد

حجت الاسلام موسوي مشكلات آب آشاميدني، بهداشت، نوسانات برق 
و راه را از نزديك مشاهده نمود و همچنين نويد اينكه عمـلـيـات گـاز       

 .رساني و انتقال خطوط برق به زودي آغاز مي شود را به مردم داد
ايشان در روز دوم  حضور خود در شهرستان بـه اتـفـاق فـرمـانـدار،             
بخشدار مركزي و تعدادي از مسئولين از روستاهـاي بـخـش مـركـزي          

بازديد به عمل آورد و رفع مشكلات آب، برق ، مخابرات و مـوضـوع     
خشكسالي كه امسال كشاورزان منطقه زيان هنگفتي را متحمل شده انـد    

 .را از مسئولين خواستار شد
اي كه در سالـن  حجت الاسلام موسوي به مناسبت اعياد شعبانيه در جلسه

اجتماعات سپاه پاسداران تشكيل گرديده بود در جمع پرسـنـل نـاحـيـه        
هاي نظام و در صحنه بودن آنـان    مقاومت فراشبند پيرامون حفظ ارزش

اي كـه بـه پـاس          ايشان در جلسـه .  در برابر دشمنان سخناني ايراد نمود
تلاش جانبازان هشت سال دفاع مقدس و روز جانباز از سوي بنياد شهيـد  
و امور ايثارگران تشكيل گرديده بود حضور يافت  و از جـانـبـازان و      
خانواده هاي آنان خواست قدر و منزلت خود را بدانند و همانطور كـه    

از امام و پيشواي خود تـا    )  ع( مولود اين روز حضرت ابوالفضل العباس
 .    آخرين لحظه جان حمايت كرد خواستار پشتيباني از ولايت فقيه شدند

 بهبهان
 زمان توجه به رفع تنگناهاي فراروي 

 نويسندگان شهرستاني فرا رسيده است
شكوفايي :  يك نويسنده و شاعر بهبهاني گفت:  خليجي/  سرويس خبري

و پويايي ادبيات كشور ضرورتي انكارناپذير است و تحقق اين هـدف    
درگرو توجه به رفع مشكلات و تنـگـنـاهـاي     

 .نويسندگان شهرستاني است
محمد مراحل در گفت و گو بـا خـبـرنـگـار          

فراهم نبودن زمينه مـعـرفـي و        :  طلوع افزود
تـوزيـع   ,  شناساندن نويسندگان شـهـرسـتـانـي     

نامناسب آثاراين نوع نويسـنـدگـان درسـطـح        
موضوع نحوه تعامل برخي ناشرين بـا    ,  كشور

نويسندگان و تنگ نظري هاي برخي مسئولان 
در ارتباط با فرصت دادن به نويسنـدگـان در     
شمار مشكلات موجود درعـرصـه فـعـالـيـت         

 .نويسندگان است
تمركززدايـي و بـاورمـنـدي مسـئـولان بـه                :  اين نويسنده مي افزايد

استعدادهاي موجود در شهرستانها از جمله راهكارهاي بـرون رفـت از         
اين موانع است كه بصورت طبيعي به افزايش اعـتـمـاد بـه نـفـس در             

 .نويسندگان و شاعران شهرستاني منجر مي شود
جنوب كشـور هـمـواره كـانـون جـوشـش              :  مراحل خاطر نشان كرد 

ادبيات و هنر ايران زمين بوده است و اگر شرايط مساعدتري ,  فرهنگ 
براي رقابتي شدن فعاليت در اين عرصه ها فراهم شـود نـويسـنـدگـان          
شهرستاني بخصوص در استانهايي نظير خوزستان و بوشهر مي تـوانـنـد      

 .در شكوفايي ادبيات كشوربيش از پيش نقش آفرين باشند
بگفته اين فعال عرصه ادبيات در بهبهان، مشكلات پيش رو نويسنـدگـان   
نو قلم بويژه دانشجويان در شهرستانها مضاعف است و اين افـراد بـراي     

شـهـرهـا    دستيابي به امكان پيشرفت و نمود آثارشان هجـرت بـه كـلان       
 . بخصوص تهران را گريزناپذير مي بينند

وي با نام بردن از شماري از شاعران و اهل قلم بهبهاني خواستار اهتـمـام   
بيشتر مسئولان و دست اندركاران عرصه فرهنگ براي حل مـعـضـلات      
در اين عرصه ها شد و گام برداشتن در اين مسير را حـركـت بسـوي          

 .محقق شدن شعارهاي عدالت محور توصيف كرد
بـه     69از اين نويسنده و شاعر بهبهاني كه اولين اثر خود را در سـال        

شش رمان بلند و دو اثـر بـا           ,  مجموعه شعر 5بازار عرضه كرده است 
 .موضوع علمي و اجتماعي نيزمنتشر شده است

 .مراحل داراي مدرك كارشناسي ارشد جامعه شناسي است

 ايذه
 جلسه كارگروه بهداشت و سلامت

 در شهرداري ايذه برگزار شد 
به گزارش روابط عمـومـي شـهـرداري،       :  محمد ابوليان/ سرويس خبري

اين جلسه  با هدف بالا بردن سطح سلامت و بهداشت در شهـر ايـذه بـا        
حضور شهردار و مديران واحدهاي شهرداري و مسئول بهداشت محيـط  

 .شبكه بهداشت و درمان شهرستان ايذه برگزار شد
در اين جلسه ابتدا زندي معاونت خدمات شهري ايذه به تشريح عملكـرد  
شهرداري در زمينه بهداشت شهري و چگونگي ساماندهي سـد مـعـبـر،       

هـا و    هاي ساختماني، جمع آوري احشـام، دفـع زبـالـه          پاكسازي نخاله
پسماندهاي شهر پرداخت و از فعاليت شبـانـه روزي واحـدهـاي زيـر            
مجموعه حوزه معاونت خدمات شهري و ديگر واحدها در امر پيگـيـري   

وي .  در خصوص بالا بردن سطح سلامت و بهداشت شـهـري پـرداخـت      
هـاي انـجـام شـده درخصـوص            همچنين از روند موفقيت آميز فعاليت

هـا و    اتلاف سگهاي ولگرد، ساماندهي سد معابر عمومـي در بـازارچـه       
ايـن  :  ها و نواحي مختلف در سطح شهر ايذه خبـر داد و افـزود        خيابان

روند تا حصول نتيجه مطلوب و جلب رضايت همشهريان ادامه خـواهـد   
در ادامه مسئول بهداشت محيط شبكه بهداشت و درمان شهرستـان  .  يافت

ايذه، روند رو به رشد در امر پاكيزگي و بهداشت شهري در سطح شهـر  
را تحسين و از جديت و پيگيري شهـردار و پـرسـنـل شـهـرداري در               
خصوص تشكيل جلسه و پيگيري مصوبات شوراي سلامت و تـلاش در    

وي .  هاي بهداشتي شهر تقـديـر و تشـكـر كـرد           جهت ارتقاي شاخصه
-هاي بهداشتي بازارچههمچنين بر رفع و پيگيري حل مشكلات سرويس

-ها و ضرورت بهبود وضعيت كشتارگاه و رفع مشكلات آن، دفع نخاله
هاي بلاساخت، لايـروبـي جـداول و        هاي ساختماني، ديوار كشي زمين

هـا، بـرخـورد      ها، دفع آبهاي سطحي و حمل و دفع بهداشتي زبالـه كانال
و معرفي مـالـكـيـن احشـام بـه            688قانوني با مالكين احشام طبق ماده 

در ادامه پور شريعت شهردار ايـذه نـيـز از        .  مراجع قضايي تأكيد كرد
تحولات در حوزه بهداشت و سلامت شهر ايذه و لزوم فرهنـگ سـازي     

در راستاي كيفيت بخشـي بـه     :  در اين زمينه مطالبي عنوان كرد و گفت
هاي مختلف در سـطـح شـهـر           نحوه جمع آوري بهداشتي زباله در محله

ليتري پيش بيني وخريداري گرديده و طـي   1200عدد فان  300تعداد 
 .ها قرار داده خواهد شدروزهاي آينده در آن محله

 بوشهر
 :فرماندهي انتظامي استان بوشهر

ها  آوري ماهواره مشاركت مردم در جمع

 چشمگير بود
روز از اجراي طـرح   7با گذشت :  فرماندهي انتظامي استان بوشهر گفت

ايـم     اي هيچ مقاومت مردمي شاهد نـبـوده   آوري تجهيزات ماهواره جمع
ترين طرح پليس اسـتـان فـراتـر از          بلكه همكاري شهروندان با گسترده

بيني بوده و حتي برخي شهروندان با شربت و شيريني از مـامـوران    پيش
 .كردند ما پذيرايي مي

به گزارش خبرگزاري فارس از بوشهر، رضا محمدي يگانه در نشست با             
برخلاف آنچه مطرح شده، بوشهر      :  خبرنگاران در بوشهر اظهار داشت     

آوري تجهيزات    هايي بوده كه طرح جمع       جزو آخرين گروه از استان     
 . شود اي در آن اجرا مي ماهواره

آوري   روز از اجراي طرح جمع       7تا روز گذشته كه      :  وي يادآور شد  
مورد تجهيزات      500هزار و        11گذرد،   اي مي     تجهيزات ماهواره  

درصد   35آوري شده كه شامل         اي جمع   هاي ماهواره   دريافت برنامه 
درصد ساير اقلام     11درصد ريسيور و       4بي،    ام  درصد ال   50ديش،  

نكته قابل توجه و دلگرم كننده آن است كه         :  وي ادامه داد  .   بوده است 
اي   درصد بيش از آنچه پليس طي اين مدت تجهيزات ماهواره                 20

آوري نموده و به        آوري كرده، مردم داوطلبانه آنها را جمع             جمع
 . اند ماموران انتظامي تحويل داده يا از ملا عام خارج كرده

ها نيز مثل دشتي كه حتي        در برخي شهرستان  :  محمدي يگانه اضافه كرد   
درصد منازل مورد بررسي قرار گرفت، گزارشات حاكي از آن                10

اي   درصد چهره شهر از وجود علني تجهيزات ماهواره            90است كه    
 . پاك شده است
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